
Protokół Nr 9/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 14 lutego 2011r. 
 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar 

Słupski zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 

Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Nadleśniczy – p. Ryszard Schuetz, Sołtys wsi Likusy 

– p. Hubert Breński, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik 

Działu Technicznego w PZD w Nidzicy – p. Bożena Bonisławska, Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński, Inspektor w 

Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Jolanta Tymińska, Inspektor w 

Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – p. Sabina Adamowska – Krupa, 

Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie – p. Krzysztof 

Komorowski, Przewodniczący Rady Powiatu – p. Grzegorz Napiwodzki, Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Barbara Zabiełło. 

 

Obrady trwały w godzinach: 13
03 

– 16
42

. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  

Nidzicki p. Ludwik Ekiert.  

 

 Porządek obrad 

I.          Nadleśnictwo Nidzica + Powiatowy Zarząd Dróg  

       1.  Omówienie spraw: 

         -  droga Orłowo – Likusy – Brzeźno 

         -  wspólne inwestycje drogowe 

         -  przejazd w kierunku Nidzicy mieszkańców m. Likusy. 

      2.    Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia opinii do wniosku Zarządu  

             Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego pozbawienia drogi powiatowej nr 1466N  

             obejmującej działki nr 124/4, 124/7, 183 obręb Wyrandy gmina Purda kategorii  

             powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej.  

II.         Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
       1.   Omówienie spraw: 

         -   przekazanie na rzecz Gminy Kozłowo części drogi powiatowej tj. działka 161/3  

             obręb Zaborowo. 

         -   nabycie z mocy prawa działki Nr 267/16 pod drogę powiatową w m. Jabłonka  

             (p. Olszowy) 

         -   nabycie działki 19/34 pod drogę powiatową w m. Jabłonka (p. Parys) 

        2.  Sprawa waloryzacji najmów i czynszów za nieruchomości powiatowe za rok 2011. 

        3.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od  

             obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej  

             własność Powiatu Nidzickiego i zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony. 

        4.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

             gruntowej do powiatowego zasobu nieruchomości  

III.       Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

       1.   Projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie przyjęcia w zasoby powiatu działek (dot.  

             ścieżki rowerowej Łyna, 8 działek). 
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IV.       Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

       1.  Wyrażenie zgody na wycięcie drzew przydrożnych. 

       2.  Projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia aktualizaji Programu  

            Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego. 

V.        Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 
     1.    Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Kierownikiem  

            Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

VI.      Wydział Finansowy + ZSRiO 
       1.  Wnioski finansowe. 

       2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu na rok 2011.  

VII.     Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

       1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania składu Komisji Konkursowej  

            opiniującej oferty na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego z zakresu  

            pomocy społecznej w roku 2011.   

       2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środka  

            trwałego.  

 

Na posiedzenie przybywa Nadleśniczy p. Ryszard Schuetz, Sołtys wsi Likusy p. Hubert 

Breński, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. Jacek Dłuski oraz Kierownik Działu 

Technicznego w PZD p. Bożena Bonisławska.   

 

Ad. I.  

Pan Starosta poruszył sprawę drogi na odcinku Orłowo – Likusy – Brzeźno. Oswiadczył, że 

mieszkańcy Likus mają problem z przejazdem tej drogi w okresie wczesnej wiosny i późną 

jesienią. Uważa, że wiosną tego roku problemu nie będzie ponieważ pogoda sprzyjała i droga 

jest osuszona i przejezdna, ale problem wróci na jesieni. Oświadczył, że Powiat nie ma 

środków finansowych na budowę drogi asfaltowej z Orłowa do Brzeźna i nie miałoby to 

większego sensu. Zapytał czy mieszkańcy mogliby w tych okresach korzystać z drogi leśnej, 

która jest własnością Nadleśnictwa. 

P. R. Schuetz oświadczył, że jedna droga została udostępniona, a mianowicie droga z 

Brzeźna do Wykna. Podkreślił, że nie może w tej chwili nic obiecać ponieważ obliguje go 

ustawa, w której jest wyraźne napisane kto może jeździć leśnymi drogami.   

P. H. Breński oświadczył, że droga jest nieprzejezdna i często zatarasowana obalonymi 

drzewami. 

Pan Starosta oznajmił, że drogi leśnej nie można traktować jak drogi publicznej. Zwrócił się 

z prośbą by w okresie wiosny i jesieni Nadleśnictwo udostepniło drogę dla mieszkańców 

Likus. 

P. R. Schuetz odparł, że rozumie problem, temat przyjmuje i zastanowi się nad rozwiązaniem 

problemu. Dodał, że sprawę trzeba będzie jeszcze omówić. 

P. J. Kwiatek uważa, że problem należy rozwiązać. Zaznaczył, że Nadleśnictwo także 

korzysta z dróg powiatowych. Zapytał ile kosztowała by naprawa tej drogi np. nawiezienie 

żwiru. 

P. R. Schuetz odparł, że nie może nic obiecać. 

Pan Starosta zwrócił uwagę na fakt, że jest to droga leśna i nieutwardzona.      

P. H. Breński uważa, że droga powinna być drogą poszerzoną, bezpieczną, dojazdową. 

Oświadczył, że należy usunąć chociaż jeden wał przy drodze, poszerzyć pas by można się 

wyminąć i postawić drogowskazy, których brak. 

Pan Starosta podkreślił, że Powiatu nie stać na remont drogi. Koszt wyniósłby ok. 

3.500.000zł. Podejmowane są działania w celu poprawy tj. dwa razy w roku drogę można 

utwardzić i zamontować znaki drogowe. 



 3 

P. J. Dłuski oświadczył, że wały o których wspomina Sołtys ograniczają szerokość tej drogi, 

ale momentami droga ta ma szerokość 4,5m. 

Pan Wicestarosta oświadczył, że sprawa dotycząca tej drogi nie jest czymś nowym. Dodał, 

że nie chodzi o to, by po tej drodze szybko jeździć, ale by było bezpiecznie i by można się 

było na niej wyminąć. Dodał, że nie może być tak, że droga powiatowa jest w gorszym stanie 

niż drogi leśne. Uważa, że należy się zastanowić nad tym czy Nadleśnictwo mogło by 

współuczestniczyć w naprawie tej drogi. W chwili obecnej koszt naprawy tej drogi dla 

Powiatu jest zbyt wysoki ale może istnieje możliwość pozyskania środków zewnętrznych i 

Powiat i Nadleśnictwo w ramach współpracy mogły by się podjąć naprawy tej drogi. 

Najpierw należałoby podjąć działania w celu wznowienia pasa drogowego, a następnie 

przystąpić do programu w celu pozyskania środków unijnych. 

P. R. Schuetz oświadczył, że aby utrzymać w dobrym stanie drogi gruntowe w lesie należy je 

odsłonić i odprowadzić wodę. Dodał, że Nadleśnictwo odsłania drogi tj. poszerza bez 

większych nakładów i kosztów. Poinformował, że Nadleśnictwo w ramach współpracy 

nieodpłatnie wytycza pas drogowy na odcinku Orłowo – Likusy. Nadleśnictwo otrzymało ze 

Starostwa współrzędne i według nich wytycza punkty na gruncie i w tym momencie został 

wytyczony odcinek ok. 400m od Orłowa w stronę Likus i pas drogowy miejscami ma 

szerokość 20m. Oznajmił, że rosną tam drzewa których Nadleśnictwo nie może wyciąć 

ponieważ nie są ich własnością.  

P. J. Dłuski oświadczył, że z tym na pewno byłby problem ponieważ trzeba byłoby wyciąć 

wiele drzew i jest to teren Natura 2000. Dodał, że wycięcie drzew w pasie drogowym 

następuje na podstawie ustawy o ochronie środowiska, zezwolenie wydaje Burmistrz, który 

decyzję musi uzgodnić z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Uważa, że nikt 

pozytywnie nie uzgodni wycinki tych drzew. 

P. R. Schuetz uważa, że należy spróbować i wystąpić z wnioskiem. Dodał, że po wycięciu 

drzew droga by się oświetliła i byłaby szersza. 

Posiedzenie opuszcza p. R. Schuetz i p. H. Breński. 

P. J. Dłuski poinformował, że Powiatowa Służba Drogowa w imieniu Zarządu Powiatu w 

Olsztynie zwróciła się z prośbą o udzielenie opinii w sprawie pozbawienia drogi powiatowej 

Nr 1466N obejmującej działki nr 124/4, 124/7, 183 obręb Wyrandy gmina Purda kategorii 

drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej. Dodał, że w tej sprawie został 

przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

 

Posiedzenie opuszcza p. B. Bonisławska i p. J. Dłuski a przybywa Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 

P. I. Urbanowicz poinformowała, że w pasie drogowym między drogami powiatowymi w m. 

Zaborowo mieszkańcy urządzili na kawałku gruntu o pow. 20ar plac zabaw. Oświadczyła, że 

w zwiazku z tym Wójt Gminy Kozłowo zwrócił się z prośbą o przekazanie na rzecz Gminy 

tej części nieruchomości.  

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. J. Dłuski. 

P. J. Dłuski oświadczył, że teren został dość ładnie zagospodarowany, ale niezgodnie z 

prawem, gdyż jest to zajmowanie pasa drogowego. Potwierdził, że Wójt Gminy Kozłowo 

zwrócił się z prośbą o nieodpłatne przekazanie tej części gruntu. Poinformował, że ta droga 

jest drogą powiatową kategorii L co oznacza, że szerokość pasa drogowego musi wynosić 

15m. Dodał, że jedna z tych dróg jest drogą powiatową, druga natomiast tylko działką 

drogową. 
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P. R. Radzymiński oświadczył, że jeśli jest taka możliwość to można przekazać tę działkę 

Gminie Kozłowo łącznie z drogą, która biegnie przy szkole. 

Pan Wicestarosta uważa, że należy zostawić tylko drogę przelotową. 

Głosowanie w sprawie propozycji Pana Wicestarosty: „za” – 5.  

P. I. Urbanowicz oświadczyła, że przedstawi stanowisko Zarządu Wójtowi. Dodała, że 

Gmina Kozłowo powinna ponieść koszty wyceny i podziału. 

P. I. Urbanowicz poinformowała, że wpłynęła decyzja w sprawie zatwierdzenia podziału 

nieruchomości położonej w Jabłonce. Oświadczyła, że jest możliwość odwołania się od tej 

decyzji. Dodała, że jeśli Powiat się od niej nie odwoła to z mocy prawa stanie się właścielem 

działki leżącej w zaprojektowanym pasie drogowym (działka p. Olszowego), natomiast 

kolejna działka jest na etapie wydzielania (działka p. Parysa). Uważa, że argumentem do 

odwołania się od tej decyzji jest fakt, że w momencie wprowadzania do planu miejscowego 

możliwości lokalizacji zbiorników na ścieki nie uzgodniono tego z Powiatem. 

Zarząd uzgodnił, że należy odwołać się od decyzji Burmistrza Nidzicy do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego.     
P. I. Urbanowicz poinformowała, że co roku robiona jest waloryzacja najmów i czynszów za 

nieruchomości powiatowe. Dodała, że za ten rok również zostały przygotowane aneksy. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

P. I. Urbanowicz oświadczyła, że został przygotowany projekt uchwały Rady w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego i zawarcie umowy najmu na czas 

nieoznaczony. Poinformowała, że wynika to z tego, że dniu 10.01.2011r. do Zarządu Powiatu 

wpłynął wniosek p. Patryka Kozłowskiego – pracownika Starostwa Powiatowego o 

przedłużenie na czas nieoznaczony umowy najmu garażu, położonego na posesji Starostwa. 

Poprzednia umowa była zawarta na okres od 01.01.2009r. do 31.12.2010. W związku z tym, 

że strona wnioskuje o zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony, wymagana jest zgoda 

Rady Powiatu na odstąpięnie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. Ponadto z 

uwagi na to, że byłaby to kolejna umowa z p. Kozłowskim, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na jej wynajęcie wymagana jest również zgoda Rady Powiatu. 

Pan Starosta zapytał ile p. Kozłowski płacił za wynajem garażu. 

P. I. Urbanowicz odparła, że p. Kozłowski płacił czynsz w wys. 76,29zł miesięcznie i 

podatek od nieruchomości. 

Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.  

P. I. Urbanowicz dodała, że jeśli Rada Powiatu podejmie uchwałę to konieczne będzie 

również podjęcie uchwały przez Zarząd w sprawie zawarcia umowy z p. Kozłowskim.    

Następnie p. I. Urbanowicz oznajmiła, że został również przygotowany projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej do 

powiatowego zasobu nieruchomości. Oświadczyła, że wynika to z tego, że w wyniku 

realizacji przez Powiat inwestycji pn. „Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Lipowo 

Kurkowskie - Łyna – Nidzica” pod drogę zostały zajęte grunty stanowiące własność Skarbu 

Państwa, położone w obrębie Łyna. W związku z tym zachodzi konieczność nabycia tych 

gruntów do powiatowego zasobu nieruchomości. Dodała, że z uwagi na to, że Powiat 

zrealizował na tej nieruchomości swoje zadanie, istnieje możliwość nieodpłatnego jej nabycia 

(powiatyzacja). Zaznaczyła, że wniosek o przekazanie należy złożyć do Wojewody, a jednym 

z wymaganych dokumentów jest uchwała Rady Powiatu. Zwróciła się z prośbą o powołanie 

do Komisji, która będzie pracowała przy powiatyzacji dwóch członków Zarządu.   

Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.    

P. I. Urbanowicz poinformowała, że w związku z powyższym konieczne będzie również 

powołąnie dwóch członków do komisji, która będzie pracowała przy powiatyzacji dwóch 

członków Zarządu. Dodała, że w składzie komisji będą również przedstawieciele Wojewody. 
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Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz a  przybywa Inspektor i  Kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji p. Jolanta Tymińśka i p. Sławomir Knapińśki. 

 

Ad. III. 

P. J. Tymińska oświadczyła, że zostały przygotowane cztery projekty uchwał Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia w zasoby powiatu działek. Poinformowała, że dotyczy to zakupu siedmiu  

nieruchomości od czterech właścicieli: Nadleśnictwo Nidzica, Gmina Nidzica, p. A. Nowicka, 

p.p. D. J. Janiszewscy. Podkreśliła, że podjęcie tych uchwał przez Radę Powiatu konieczne 

jest do zakończenia realizacji projektu pn. „Przebudowa dróg powiatowych na odcinku 

Lipowo Kurkowskie - Łyna - Nidzica: Nr 1528N w lokalizacji od km 11+756,00 do km 

20+029,61, Nr 1264N w lokalizacji od km 25+741,00 do km 26+146,1”  W ramach projektu 

powstała ścieżka rowerowa, która na przeważającej długości  zlokalizowana jest w pasie 

drogowym. W miejscowości Łyna, z racji  zbyt małej szerokości pasa drogowego i 

ograniczeń  związanych z zabudową wsi, odsunięto ją na obrzeże miejscowości i przebiega 

między innymi przez  przedmiotowe działki.  

Zarząd zaakceptował w/w projekty uchwał.  

P. S. Knapiński oświadczył, że Dyrektor ZSO zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie nauczyciela – emeryta od 1 marca do końca roku szkolnego na 7/18 etatu. Dodał, 

że odejście nauczyciela w trakcie roku szkolnego zdezorganizowałoby pracę szkoły, a także 

stworzyłoby trudności w znalezieniu nauczyciela fizyki na 7 godz.   

Zarząd wyraził zgodę. 

P. S. Knapiński oznajmił, że ZSO zwróćił się z prośbą o wsparcie finansowe w zakupie 

okładzin do rakiet tenisa stołowego dla zawodników Uczniowskiego Klubu Sportowego. 

Koszt takich okładzin to ok. 850zł. UKS gra obecnie w III lidze tenisa stołowego zachowując 

szanse na awans do II ligi. Każdym meczem wyjazdowym i częstymi sukcesami na szczeblu 

wojewódzkim, godnie reprezentuje i promuje Powiat Nidzicki. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

 

Posiedzenie opuszcza p. J. Tymińska i p. S. Knapiński a przybywa Inspektor w Wydziale 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa p. Sabina Adamowska-Krupa. 

 

Ad. IV. 

P. S. Adamowska-Krupa poinformowała, że Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił się z prośbą o 

wydanie zezwolenia na wycięcie 18szt. drzew znajdujacych się w pasach drogowych w m. 

Janowiec Kościelny, Bolejny, Frąknowo, Lipowo, Nidzica, Dobrzyń, Zabłocie Kozłowskie, 

Turowo i Olszewo. Podkreśliła, że zgodnie z wnioskami drzewa są suche, zagrażają 

bezpieczeństwu ruchu drogowego, ograniczają widoczność bądź rosną pod linią energetyczną. 

Zarząd wyraził zgodę.     
 

Posiedzenie opuszcza p. S. Adamowska-Krupa. 

 

Ad. V. 

Sekretarz Powiatu oświadczyła, że wpłynęło pismo od p. B. Zabiełło z prośbą o rozwiązanie 

stosunku pracy w związku z odejściem na emeryturę. Dodała, że w związku z tym, że w 

ustawie o samorządzie powiatowym mówi się o tym, że kierowników jednostek samorządu 

terytorialnego zatrudnia i zwalnia Zarząd Powiatu został przygotowany projekt uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Kierownikiem Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. 

Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.  
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Sekretarz Powiatu przypomniała, że w dalszym ciągu radca prawny prowadzi postępowanie 

w sprawie skargi na Starostę Nidzickiego. Dodała, że zgodnie z ustaleniami skargi takie będą 

uchwałą przekazywane do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. Poiformowała, że Radni Powiatu 

otrzymają komplet dokumentów dotyczących tej skargi i na posiedzeniach komisji stałych 

Rady Powiatu będzie obecny radca prawny i będzie udzielał odpowiedzi na pytania. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

Następnie Sekretarz Powiatu poinformowała, że zostały przygotowane upoważnienia dla 

kierowników jednostek powiatowych do dokonywania czynności prawnych związanych z 

prowadzeniem danej jednostki w granicach bieżącej działalności dotyczącej realizacji zadań 

powiatu. Dodała, że kierownicy i dyrektorzy jednostek posiadają takie upoważnienia jednak 

niektórzy twierdzą, że należy je zaktualizować w związku z tym, że zmienił się skład 

osobowy Rady Powiatu i Zarządu Powiatu. 

Zarząd udzielił w/w upoważnienia.  
 

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 

Jagarzewie p. Krzysztof Komorowski  

 

Ad. VI. 

Skarbnik Powiatu przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu omawiała wniosek 

ZSRiO, w którym Dyrektor zwrócił się z prośbą o zwiększenie budżetu wydatków jednostki o 

kwotę 3.000zł w związku z awarią systemu monitoringu. Dodała, że wynika to z tego, że 

często wyłączano prąd co spowodowało trwałe uszkodzenie rejestratora cyfrowego, co 

uniemożliwia korzystanie z systemu monitoringu. Zapytała czy chodzi o naprawę czy zakup 

nowego sprzętu. 

P. K. Komorowski oświadczył, że system monitoringu został zainstalowany w 2007r. m.in. 

dzięki dotacji z Ministerstwa a koszt jego wyniósł 15.000zł. System do tej pory był sprawny a 

w jego ramach działa 10 kamer i jest miejsce na zamontowanie jeszcze 4 kamer. 

P. R. Radzymiński zapytał o przyczynę awarii. 

P. K. Komorowski odparł, że główną przyczyną jest to, że wyłączany był prąd ale wpływ na 

awarię ma też stara instalacja elektryczna. Poinformował, że rejestrator byłby wymieniony. 

Dodał, że w Statucie szkoły będzie zapis, że na terenie budynku działa monitoring i 

informacja taka zostanie również przekazana KPP. 

P. W. Słupski oznajmił, że jeśli instalacja elektryczna jest stara to sytuacja może się 

powtórzyć. 

P. K. Komorowski oświadczył, że zostanie zamieszczone dodatkowe zabezpieczenie. 

Pozytywna opinia Zarządu.     
Posiedzenie opuszcza p. K. Komorowski. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że został przygotowany projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie w którym zawarte zostały następujące wnioski 

finansowe: 

● Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących: zwiększenie wydatków o kwotę 3.000zł 

w § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia. Zwiększenie przeznaczone zostanie na wymianę 

rejestratora cyfrowego, który został trwale uszkodzony, co uniemożliwia  korzystanie z 

systemu monitoringu. Środki powyższe zostaną przesunięte z rozdz. 80146 § 4700 przy 

Starostwie.  

Pozytywna opinia Zarządu.  

● Zespół Szkół Ogólnokształcących: zwiększenie wydatków o kwotę 2.000zł w § 4240 – 

zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek. Zwiększenie wynika z konieczności 

zakupu kserokopiarki z funkcją drukarki. Koszt zakupu takiego urządzenia oscyluje w 

przedziale 3.500zł – 4.000zł. ZSO zobowiązał się wygospodarować połowę tej kwoty. 
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Przypomniała, że wniosek również był omawiany. Środki zostaną przesunięte z planu rozdz. 

80146 § 4700 przy Starostwie.  

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących: prośba o dofinansowanie w kwocie 

850zł zakupu kopiarki z przeznaczeniem do kserowania materiałów dydaktycznych. Obecna 

kopiarka uległa awarii i koszt naprawy przewyższa jej wartość. Nauczyciele rozumiejąc 

trudną sytuację finansową szkoły wyrazili zgodę na częściowe sfinansowanie zakupu 

kserokopiarki i zebrali kwotę 1.195zł, którą przekazano na konto Komitetu Rodzicielskiego. 

Zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 850zł w § 4240 – zakup pomocy naukowych, 

dydaktycznych i książek. Środki zostaną przesunięte z planu rozdz. 80146 § 4700 przy 

Starostwie.  

Pozytywna opinia Zarządu.    

● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: przesunięcie środków w obrębie budżetu tj. 

zmniejszenie wydatków o kwotę 423zł w § 4110 – składki na ubezpieczenie społeczne w 

rozdz. 85204 i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w § 4040 – dodatkowe wynagrodzenia 

roczne w rozdz. 85218. Wniosek wynika z tego, że w chwili sporządzania projektu planu 

wydatków na 2011r. nie posiadano pełnych informacji o wynagrodzeniach. 

Pozytywna opinia Zarządu.   

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 11/2011 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2011. 

Za podjęciem w/w uchwały głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik Ekiert, 

Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, oraz członkowie Zarządu – p. Janusz Kwiatek, p. 

Robert Radzymiński i p. Waldemar Słupski. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynęła decyzja Ministerstwa Pracy i Polityki 

Społecznej w sprawie ustalenia na 2011r. kwot środków Funduszu Pracy na realizację zadań 

samorządu powiatu: 1.643.200zł na finansowanie programów na rzecz promocji zatrudnienia, 

łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej, 327.500zł – na finansowanie innych 

fakultatywnych zadań.  

Zarząd przyjął do wiadomości.  

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że Oddział Wojewódzki Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP województwa Warmińsko – Mazurskiego zwrócił się z prośbą o wsparcie ich 

działań. Wsparcie i pomoc potrzebne jest w przedsięwzięciach realizowanych przez Związek 

OSP RP takich jak: pomoc organizacyjna w pracy z młodzieżą podczas obozów i zawodów 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych oraz Turnieju Wiedzy Pożarniczej; zabezpieczenie 

materiałów informacyjno-propagandowych; wspomaganie szkoleń, ćwiczeń, imprez 

sportowych i okolicznościowych; pomoc w poprawie wyposażenia jednostek OSP w sprzęt i 

umundurowanie. Dodała, że w zamian za wsparcie zaproponowano reklamowanie Powiatu na 

banerach reklamowych w trakcie organizowanych imprez, zawodów oraz na ich stronie 

internetowej. 

Pan Starosta oświadczył, że nie stać Powiatu na taką dodatkową reklamę. 

P. J. Kwiatek uważa, że wsparcia wymagają lokalne OSP i w miarę możliwości powiat im 

pomaga. 

Negatywna opinia Zarządu. 

Skarbnik Powiatu oznajmiła, że Wójt Gminy Janowiec Kościelny w imieniu Ochotniczych 

Straży Pożarnych zwróciła się z prośbą o wsparcie finansowe. W Gminie Janowiec Kościelny 

działają trzy jednostki OSP, które są najsłabiej wyposażone w powiecie. Strażakom brakuje 

specjalistycznego sprzętu gaśniczego, brakuje też podstawowego wyposażenia jak: węże 

strażackie, ubrania bojowe, buty i kamizelki. 

Zarząd uzgodnił, że decyzja w sprawie w/w wniosku zostanie podjęta w późniejszym 

terminie tj. do końca marca 2011r. 
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Następnie Skarbnik Powiatu oświadczyła, że wpłynęło pismo od Towarzystwa Na Rzecz 

Rozwoju Leczenia Oparzeń i Chirurgii Plastycznej „COMBUSTIONIS” z prośbą o wsparcie 

finansowe. Towarzystwo „Combustionis” jest organizacją pozarządową o charakterze „non 

profit” i celem jej działania jest przede wszystkim rozwijanie Wschodniego Centrum Leczenia 

Oparzeń i Chirurgii Rekonstrukcyjnej w Łęcznej. Towarzystwo Combustionis wspiera 

kompleksowe leczenie oparzeń dzieci i dorosłych wraz z rehabilitacją pooparzeniową oraz 

pełnoprofilową chirurgię rekonstrukcyjną. 

Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak środków finansowych.     

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i Poradnia 

Psychologiczno – Pedagogiczna otrzymały aneksy do umów dotyczące podwyżki czynszu za 

wynajem pomieszczeń od ZOZ. Podkreśliła, że czynsz w stosunku do porzedniego został 

podwyższony aż o 46%. Następnie przedstawiła analizę kosztów utrzymania pomieszczeń w: 

budynku Starostwa Powiatowego, Wydz. Zarządzania Kryzysowego – wynajem pomieszczeń 

w KP PSP, Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej – najem pomieszczeń od 

Zarządu Melioracji Urządzeń Wodnych, Powiatowy Urząd Pracy – najem pomieszczeń od GS, 

Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – najem pomieszczeń od ZSZiO, wynajem 

lokalu użytkowego w Napiwodzie, powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – wynajem 

pomieszczeń w Przychodni od ZOZ, Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna – wynajem 

pomieszczeń w Przychodni od ZOZ. Uważa, że Kierownik PCPR i Dyrektor PP-P powinni 

sprawę skonsultować z radcą prawnym. 

Zarząd uzgodnił, że należy wystąpić do Dyrektor ZOZ o przedstawienie kserokopii 

faktur za rok 2010 m.in. z tytułu: zużycia energii elektrycznej, ogrzewania, wody, 

odprowadzenia ścieków, sprzątania zewnętrznego, podatku od nieruchomości oraz 

wykazu podmiotów zajmujących pomieszczenia w Przychodni wraz z ich powierzchnią.       

 

Na posiedzenie przybywa Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Barbara 

Zabiełło. 

 

Ad. VII. 

P. B. Zabiełło przypomniała, że dnia 12 stycznia br. Zarząd podjął uchwałę w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania powiatu z zakresu pomocy 

społęcznej (prowadzenie Świetlicy Opiekuńczo – Wychowawczej). Poinformowała, że 

wpłynęła jedna oferta i w związku z powyższym został przygotowany projekt uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie powołania składu Komisji Konkursowej opiniującej oferty na 

realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego z zakresu pomocy społecznej w roku 2011. 

Oświadczyła, że kandydaturę do skłądu komisji zgłosił p. Maciej Prażmo – Stowarzyszenie 

Promujmy Kozłowo NON OMNIS MORIAR oraz p. Alicja Eidtner – Lokalna Grupa Działania 

„Brama Mazurskiej Krainy”.  

Zarząd powołał do składu Komisji Konkursowej Starostę Nidzickiego – p. L. Ekierta, 

Wicestarostę Nidzickiego – p. L. Brzozowskiego oraz członka Zarządu Powiatu – p. R. 

Radzymińskiego i podjął w/w uchwałę. 

P. B. Zabiełło dodała, że ona także będzie uczestniczyła w pracach komisji z głosem 

doradczym oraz p. Marzena Pawlak – Starostwo Powiatowe i p. Monika Perzanowska – 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 

Następnie p. B. Zabiełło zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na likwidację środka 

trwałego – sieciowej drukarki laserowej. Oświadczyła, że PCPR drukarkę otrzymało 

nieodpłatnie w związku z wprowadzeniem programu POMOST w 2005r. Drukarka była 

wyjątkowo kosztowna w eksploatacji i po krótkim czasie użytkowania zepsuła się. Podkreśliła, 

że żadna firma nie podjęła się jej naprawy, gdyż koszt byłby bardzo wysoki. Dodała, że jest 

opinia stwierdzająca, że koszt naprawy jest nieopłacalny i przewyższa wartosć całego 
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urządzenia. Oznajmiła, że w związku z tym został przygotowany projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie likwidacji środka trwałego. 

Zarząd jednogłosnie podjął w/w uchwałę.  

 

Posiedzenie opuszcza p. B. Zabiełło. 

 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Anna Kalinowska 

 

  

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 

   

 


